

Protokół Nr 8/2025

ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia

z dnia 25 marca 2025 roku

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej

We wspólnym posiedzeniu komisji udział wzięło 12 radnych.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni usprawiedliwieni:

radny Igor Szulc

radny Dawid Szwemin

radny Patryk Wojciechowski

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli:

1. Filipiak Marcin - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia
2. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia
3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia
4. Michałak Paulina – Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Wonorzu
5. Wicher Danuta – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej
6. Modrzejewski Ryszard – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej
7. Marszewska Kinga - referent
8. Borkowska Patrycja - przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
9. Roszak Joanna – starszy inspektor
10. Kantek Michalina - podinspektor
11. Wochna Monika – starszy inspektor

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Omówienie materiałów na X Sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia .
3. Sprawy bieżące.
4. Zakończenie.

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji.

Po stwierdzeniu quorum kolejno przez każdego Przewodniczącego Stałej Komisji, Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kołodziej o godzinie 10.00 otworzył wspólne

posiedzenie Stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. Następnie powitał Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy.

Ad. 2. Omówienie materiałów na X sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia.

Pan Ryszard Modrzejewski – przedstawił informację z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej za 2024 rok.

Dyskusja:

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, dlaczego Orlik podlega pod GOKSiR, a nie pod szkołę, skoro oni najwięcej z niego korzystają?

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że zawsze mówiono, że ma podlegać pod GOKSiR, a Dyrektor Szkoły nigdy nie chciał przyjąć tego pod szkołę.

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że jest brak miejsca spędzania aktywnie czasu dla dzieci.

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że od kwietnia będą organizowane dodatkowe zajęcia.

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, w czyjej gestii jest dbanie o boisko przy urzędzie gminy, ponieważ leżały niesprzątnięte worki z liśćmi? Wspomniał również o zdarzeniu na tym boisku, gdzie dziecko rozbiło sobie głowę.

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że boisko należy do gminy, jednak to ktoś z Klubu LZS pozwolił dzieciom korzystać z boiska i je dla nich otworzył.

Wójt Gminy – dodał, że jest podział w kosztach utrzymania boiska z LZS.

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że nie może tak być, ponieważ będzie problem w sytuacji poważnego wypadku.

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że jest już umieszczona tabliczka z zakazem wstępu na boisko bez osoby dorosłej.

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że na Orliku powinny być prowadzone jakieś dodatkowe zajęcia przez nauczycieli wychowania fizycznego, ponieważ obecnie nie ma żadnej propozycji dla dzieci.

Wójt Gminy – stwierdził, że tu jest problem w kwestii zapłaty za te godziny. Poza tym w szkole w Dąbrowie Biskupiej jest problem z nauczycielem wychowania fizycznego i od września może być duży problem.

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, ile osób jest obecnie zatrudnionych w Dworku w Parchaniu?

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że jedna osoba na pełen etat, która jest od wtorku do soboty, jedna osoba jest dodatkowo we wtorki i czwartki oraz profesor na umowę zlecenia, jako pracownik merytoryczny.

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, w jaki sposób został rozreklamowany dworek?

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że stroną internetową zajmuje się profesor. Dodał, że współpracują również z muzeum w Inowrocławiu.

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że nie powinno tak być, że wstawiane zdjęcia z imprez podpisane są logo prywatnej firmy pracownika GOKSiR, skoro wykonywał obowiązki w ramach swojej umowy.

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że pracownik udostępnia na różne imprezy swoje prywatne światła oraz robi zdjęcia prywatnym aparatem, dlatego wyraził mu zgodę na umieszczanie swojego logo na tych zdjęciach.

Wójt Gminy – stwierdził, że nie powinno tak być.

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że to nie jest wystawa i zdjęcia nie muszą być profesjonalnie, więc można je robić aparatem z GOKSiR.

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że na zdjęciach nie powinno być prywatnego logo.

Pan Ryszard Modrzejewski – stwierdził, że w takim razie należy rozważyć zakup dobrego sprzętu do GOKSiR. Dodał, że jego pracownik jest dobry w tym co robi, zna się na tym i szybko obrabia te zdjęcia.

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy zakup sprzętu rozwiąże sprawę, czy się później nie okaże, że będziemy wynajmować kogoś z zewnątrz do zdjęć, bo jednak pracownik w tym czasie zajmuje się nagłośnieniem?

Wójt Gminy – stwierdził, że skoro ten pracownik jest tak dobry, to powinien próbować być najlepszy, nawet na tym gorszym sprzęcie. Dodał, że czasem trzeba coś dać od siebie.

Pan Ryszard Modrzejewski – poinformował, że będzie modernizacja budynku GOKSiR, ale metraż ośrodka nie powiększy się. Jednak pojawiła się szansa wynajęcia dwóch pomieszczeń z sąsiedniego budynku, do których dostęp byłby bezpośrednio z ośrodka. Pomieszczenia te można by wykorzystać na prowadzenie niektórych zajęć, a także byłyby miejscem do magazynowania niektórych rzeczy, które są ciągle przestawiane, jeśli są imprezy w ośrodku. Dodał, że właściciel chce ok 2 000 zł miesięcznie za wynajem. Na razie jest rozmowa wynajęcia na rok, a później byłaby szansa wykupu tego.

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, jaki jest metraż tych pomieszczeń?

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że ok 100 m².

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że jest to duża kwota, jak na tą lokalizację.

Pan Ryszard Modrzejewski – stwierdził, że zaokrąglił tą kwotę myśląc o dostosowaniu tych pomieszczeń i myśli, że to byłaby kwota ok. 1 700 zł. Dodał również, że obecnie nie mają zaplecza, żeby chować te wszystkie rzeczy na wystrój podczas różnych wydarzeń. Ciągłe muszą wszystko przestawiać na obecnej sali.

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że wynajem jest dobrym rozwiązaniem.

Radna Renata Frontczak – stwierdziła, że jest to dobry pomysł, ponieważ widzi z jakimi problemami zmierza się ośrodek organizując różne wydarzenia, w których uczestniczy. Dużo rzeczy pochowane jest pod stołami, w kątach itp. Dodała, że nie zawsze należy patrzeć na pieniądze.

Pan Ryszard Modrzejewski – dodał, że to nie miałby być typowy magazyn, ale również pomieszczenia do zajęć. Jest tam również mały schowek.

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że nie ma pewności, że po roku cena wykupu tych pomieszczeń nie będzie zbyt wysoka i gminy nie będzie stać na ich wykup. Powinno się już teraz mieć jakieś zapewnienie pierwokupu i ceny.

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie dlaczego dopiero teraz jest temat tego wynajmu? Dodał, że jest fundusz sołecki i gdyby sołectwa wiedziały o tym wcześniej, to z pewnością przeznaczyli by jakąś część na ten cel.

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że dopiero teraz rozmawiał z właścicielem budynku.

Radna Renata Frontczak – uważa, że nie wszystkie sołectwa zgodziły by się na to.

Radny Piotr Kołodziej – stwierdził, że argumentem byłoby to, że GOKSiR organizuje zajęcia i wydarzenia dla wszystkich sołectw.

Wójt Gminy – stwierdził, że to nie o to chodzi, że gminy nie stać na ten wynajem. Jednak trzeba się dogadać w kwestii finansowej, żeby ta kwota była niższa i porozumieć się w kwestii ewentualnego pierwokupu.

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, dlaczego nie chcemy tego od razu wykupić, tylko chcemy wydawać środki na wynajem?

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że właściciel obecnie mówi o wynajęciu.

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.

Pani Paulina Michalak – przedstawiła informację z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Wonorzu za 2024 rok.

Dyskusja:

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy to jest ośrodek tylko dla osób chorych psychicznie?

Pani Paulina Michalak – odpowiedziała, że ŚDS jest typem domu ABC, tzn.:

typ A- dla osób przewlekle psychicznie chorych;

typ B - dla osób z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu głębokim, znacznym i umiarkowanym, a także osób z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu lekkim, jeżeli jednocześnie występują inne zaburzenia, zwłaszcza neurologiczne;

typ C - dla osób wykazujących inne przewlekłe zaburzenia czynności psychicznych.

Dodała, że zainteresowana osoba musi dostarczyć do GOPS zaświadczenie o stanie chorobowym.

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy są jakieś osoby oczekujące?

Pani Paulina Michalak – odpowiedziała, że są 2 osoby oczekujące, ale ma również informację, że jedna osoba zrezygnuje z pobytu. Dodała, że ośrodek ze względu na lokalowych może przyjąć maksymalnie 27 uczestników.

Radny Piotr Kołodziej – zadał pytanie, jakich przypadków dotyczą wygaśnięcia uczestników?

Pani Paulina Michalak - odpowiedziała, że uczestnik w każdej chwili może zrezygnować z pobytu. Poza tym każdy uczestnik po roku musi złożyć wniosek na kolejny rok, ponieważ inaczej wygasa decyzja o uczestnictwie. Dodatkowo, jeżeli któryś z uczestników osiągnie wysoki poziom zaradności życiowej i usamodzielnienia, to placówka ma obowiązek skierować takie osoby na inne formy wsparcia. Dodała, że taka osoba również była w placówce.

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.

Pani Danuta Wicher – przedstawiła informację z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej za 2024 rok.

Dyskusja:

Nie było pytań do przedstawionego tematu.

Pani Kinga Marszewska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok”.

Dyskusja:

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, ile obecnie gmina ma psów w schronisku i jaki jest dzienny koszt utrzymania 1 psa w schronisku?

Pani Kinga Marszewska – odpowiedziała, że obecnie w schronisku jest 10 psów. Dzienny koszt utrzymania jednego psa w schronisku wynosi 18,45 zł.

Nie było uwag. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Tomasz Wronecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomników przyrody.

Dyskusja:

Nie było pytań oraz uwag. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2013 – 2032”.

Dyskusja:

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie, w jaki sposób są wybierane wnioski, skoro jest ich dużo?

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że decyduje kolejność złożenia. Dodała, że otrzymywanych pieniędzy jest zdecydowanie mniej niż złożonych wniosków.

Nie było więcej pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 rok w Gminie Dąbrowa Biskupia.

Dyskusja :

Nie było pytań oraz uwag. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025.

Dyskusja :

Nie było pytań. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Dąbrowa Biskupia środków stanowiących fundusz sołecki.

Dyskusja:

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że w przypadku wyodrębnienia funduszu sołeckiego gmina może liczyć na zwrot pewnej kwoty. W związku z tym zadał pytanie, na ile zwrotu może liczyć gmina? Jak ten zwrot wyglądał w latach poprzednich?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że to będzie wiadomo dopiero w 2026 roku, ponieważ te wskaźniki są ciągle zmieniane. Ostatnio gmina otrzymała 15% zwrotu. Dodała, że są przymiarki do zmiany przepisów i prawdopodobnie będzie wprowadzony fundusz sołecki obowiązkowo dla wszystkich i nie będzie możliwości jego niewyodrębnienia. Jednak rozliczenie tego funduszu w niektórych sołectwach nie jest takie proste.

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy Pani Skarbnik analizowała na początku, co te wnioski sołeckie zawierają?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że tak, jednak jeśli propozycje mieszczą się w zadaniach własnych gminy, to należy je przyjąć.

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że dobre byłoby, gdyby sołtysi wskazali co trzeba w ich sołectwie zrobić, a później gmina mogłaby zdecydować, co jest najważniejsze dla danego sołectwa do zrobienia.

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że fundusz sołecki jest rozdzielany przez mieszkańców na zebraniu wiejskim i gmina nie może za nich decydować.

Radny Marcin Stefański – zadał pytanie, od czego zależy wysokość funduszu sołeckiego?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że kwota funduszu zależy od ilości mieszkańców sołectwa.

Wójt Gminy – stwierdził, że ciężko jest w naszym budżecie wyodrębnić fundusz sołecki i jednocześnie realizować inwestycje.

Pani Anna Kuberska – dodała, że na wszystkie projekty gmina będzie potrzebowała 900 000,00 zł.

Nie było więcej pytań oraz uwag.

Pani Anna Kuberska - przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu na dofinansowanie realizacji zadań organizatora publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich realizowanych przez Powiat Inowrocławski.

Dyskusja:

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie, kto negocjuje ceny i kto finansuje ten transport?

Wójt Gminy – odpowiedział, że przetarg ogłasza Starostwo Powiatowe. Transport jest finansowany z budżetu gminy, budżetu powiatu oraz ze środków rządowych.

Radna Renata Frontczak – poinformowała, że mieszkańcy Modliborzyc proszą o kurs do Dąbrowy Biskupiej, ponieważ nie mają możliwości dojazdu do ośrodka zdrowia, banku, czy urzędu gminy.

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie ma możliwości negocjacji i wydłużenia trasy.

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy ktoś sprawdzał ile osób korzysta z tego transportu?

Wójt Gminy – odpowiedział, że dzieci muszą dojechać do szkoły i wrócić, nie ważne ile ich jeździ.

Nie było więcej pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła informację z realizacji zadań w 2024 roku z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19.

Dyskusja:

Nie było pytań do przedstawionej informacji.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła informację z rozliczenia środków za 2024 rok pochodzących ze źródeł Funduszu Pomocy, realizowanym na podstawie ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.

Dyskusja:

Nie było pytań do przedstawionej informacji.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok.

Dyskusja:

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie, czy środki za obsługę wniosków z czystego powietrza pochodzą z budżetu państwa? Czy tych wniosków jest dużo w gminie?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że środki pochodzą z budżetu państwa. Dodała, że to nie jest tylko za wnioski, ale i za wydawane zaświadczenia o dochodach, ponieważ ktoś może sam złożyć wniosek.

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie, czy jest szansa, że w obecnym roku będzie zrealizowany projekt „Cyberbezpieczny samorząd”?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że tak.

Nie było więcej pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025 – 2035.

Dyskusja:

Nie było uwag oraz pytań. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diety dla sołtysów Gminy Dąbrowa Biskupia.

Dyskusja:

Radny Tomasz Wronecki – zwrócił uwagę na zapis, że dietę wypłaca się proporcjonalnie do ilości dni w miesiącu pełnienia funkcji sołtysa oraz, że dieta za dany miesiąc nie przysługuje, jeżeli sołtys nie pełni swoich obowiązków przez okres co najmniej jednego miesiąca kalendarzowego. Jego zdaniem sołtys powinien zgłaszać, że jest na zwolnieniu chorobowym, czy urlopie i powinno mu się odliczać te dni od diety.

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że proporcjonalnie do ilości dni, to dotyczy głównie, czasu kiedy są wybory sołeckie i jest zmiana sołtysa w połowie miesiąca. A jeśli chodzi o drugi zapis, to chodzi o to, że np. sołtys wyjedzie na dłużej niż miesiąc lub jest tak długo np. w szpitalu.

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że z powyższych zapisów tak nie wynika i powinny być inaczej skonstruowane. Sołtysi powinni informować o zwolnieniach lekarskich itp.

Radny Norbert Michalak – stwierdził, że sołtysi również powinni mieć odliczane diety skoro radnym również potrąca się za nieobecność na sesji lub komisji.

Pani Marzena Gustaw – poinformowała, że jest możliwość przy omawianej uchwale dołożyć zapis o zwrocie kosztów podróży dla sołtysów. Jednak to musi być decyzja radnych, czy to zmienić. Dodała, że miała zapytanie sołtysa, czy mu się należy taki zwrot, za wyjazdy na spotkania u Marszałka, ponieważ reprezentuje sołtysów z naszej gminy.

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że jest to niepoważne, ponieważ sołtys, który wnioskował o podwyżkę diet w uzasadnieniu napisał, że ta podwyżka ma zrekompensować m.in. wyjazdy do różnych instytucji.

Radna Renata Frontczak – stwierdziła, że to jest tylko sumienie sołtysa, że chce rekompensatę kosztów podróży.

Pani Marzena Gustaw – zaznaczyła, że sołtys nie żąda tego zwrotu, tylko zadał pytanie, czy mu się należy.

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie, czy te wyjazdy byłyby weryfikowane przez Wójta Gminy?

Pani Marzena Gustaw – odpowiedziała, że tak. Dodała, że sołtys przed wyjazdem musiałby otrzymać zgodę np. na użycie własnego samochodu.

Radni nie wyrazili zgody na zwrot kosztów podróży dla sołtysów.

Nie było więcej pytań oraz uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Ad.3. Sprawy bieżące.

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, jakie są efekty spotkania w Zakrzewie odnośnie ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej?

Wójt Gminy – odpowiedział, że był już na kolejnym spotkaniu, w którym udział wzięli przedstawiciele ZDW. Na tym spotkaniu zostały oddane zebrane podpisy od mieszkańców i zostaną dołączone do wniosku, który będzie złożony do Marszałka. Dodał, że na tym spotkaniu przedstawione zostały wskazówki, co do wniosku (połączenie Inowrocławia z Ciechocinkiem).

Radna Renata Gawrysiak – poinformowała, że zauważyła już worki z tekstyliami wyrzucane w rowach, ponieważ nikomu nie chce się jeździć na PSZOK. Zadała również pytanie, czy zastanawiano się jak rozwiązać ten problem?

Radny Tomasz Wronecki – poinformował, że na Komisji Rewizyjnej rozmawiano o tym i był pomysł, żeby pracownicy brygady komunalnej jeździli w określony dzień i zbierali tekstylia w poszczególnych sołectwach.

Pani Michalina Kanteck – odpowiedziała, że jest z tym problem, ponieważ przyjmując cokolwiek na PSZOK musi być wystawiona karta, na której wpisuje się dane osoby przywożące odpady, wagę itp. Do tego należy pamiętać, że pracownicy zabrani byłiby wówczas od prac, które danego dnia powinni wykonać.

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy wysłane zostało pismo do operatorów w sprawie zawieszenia anten na istniejącej wieży?

Wójt Gminy – odpowiedział, że tak, jednak operatorzy nie są tym zainteresowani.

Radny Marek Świerkowski – zaznaczył, że warunkiem wyrażenia zgody na maszt było to, że inni operatorzy również zawieszają tu swoje anteny.

Wójt Gminy – odpowiedział, że takich warunków nie było zawartych w umowie, a to jest tylko wola operatorów i nikt ich nie może do niczego zmusić.

Radny Norbert Michalak – poinformował, że na stronie BIP Urzędu Gminy są błędy w opisie Stałych Komisji i należy to poprawić. Zadał również pytanie, co z zakupem kamienia z funduszu sołectkiego?

Wójt Gminy – odpowiedział, że błędy na stronie BIP zostaną poprawione, natomiast jeśli chodzi o kamień, to zostało zrobione zapytanie ofertowe i czekają na oferty.

Radna Renata Gawrysiak – zaznaczyła, że nie do końca najtańszy jest najlepszy, co potwierdziło się w przeszłości. Najtańsza oferta miała złej jakości kamień.

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że skoro wygrywa najniższa cena, to powinno się w zapytaniu określić konkretne parametry kamienia, jaki musi być.

Wójt Gminy – odpowiedział, że można tak zrobić.

Radny Samuel Kurzyna – zaznaczył, że do świetlicy wiejskiej w Parchaniu jest wejście przez prywatne grunty i należałoby ten problem rozwiązać.

Wójt Gminy – odpowiedział, że tak zostało to zaprojektowane w przeszłości, jednak postarają się znaleźć jakieś rozwiązanie.

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, czy wszystkie place zabaw zostaną zmodernizowane?

Wójt Gminy – odpowiedział, że wszystkie nie zostaną zrobione w tym roku i część jest przeniesiona na przyszły rok. Wszystko zależy, czy wnioski o dofinansowanie zostaną przyjęte.

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie, co będzie brane pod uwagę wybierając, które będą zrobione w tym roku, a które w przyszłym?

Wójt Gminy – odpowiedział, że zacznie się od tych, które są w najgorszym stanie.

Radny Janusz Czarniak – poinformował, że miał zapytania mieszkańca Parchanek, kiedy zostanie pobudowany nowy przystanek autobusowy, ponieważ w przeszłości rozebrano uszkodzoną wiatę.

Radny Piotr Kołodziej – odpowiedział, że wiatą została rozebrana z uwagi na bezpieczeństwo, ponieważ została przez kogoś zniszczona. Dodał, że na zebraniu wiejskim nie było mowy o tym przystanku.

Radny Marek Świerkowski – poprosił o interwencję w sprawie naprawy drogi powiatowej (ul. Topolowa – w kierunku Przybysławia) oraz chodnika przy tej drodze, ponieważ są w złym stanie, a tak naprawę powinna być wizytówką, ponieważ prowadzi do urzędu gminy.

Radny Norbert Michalak – zaproponował napisanie interpelacji do Zarządu Dróg Powiatowych, z podpisami wszystkich radnych.

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, jaka jest koncepcja na budynek po ośrodku zdrowia w Parchaniu?

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie ma koncepcji. Dodał, że Pani Doktor, która była zainteresowana otwarciem tam ośrodka zdrowia zrezygnowała, z uwagi na małą ilość pacjentów.

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że warto ogłosić na stronie gminnego Facebooka, że mamy taki lokal. Dodała, że na tej stronie powinno się pojawiać więcej informacji, co dzieje się w gminie, a nie tylko informacje o braku wody itp.

Ad.4. Zakończenie.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za przybycie i zamknął wspólne posiedzenie komisji.

Dąbrowa Biskupia, dnia 25 marca 2025 r. ,godz. 14:30.

Prowadzący posiedzenie
Piotr Kołodziej
Piotr Kołodziej

Protokółowała
Monika
Monika Wochna